












Revised (修訂)

Islands District Council

Agenda for the

Traffic and Transport Committee Meeting

離島區議會

交通及運輸委員會會議議程
Date 

: 
10 July 2006 (Monday)

日期

:
2006年7月10日(星期一)

Time

:
2:15 p.m.

時間

:
下午2時15分

Venue

:
Islands District Council Conference Room,





14/F, Harbour Building, 38 Pier Road,





Central, Hong Kong
地點

:
香港中環統一碼頭道38號

海港政府大樓14字樓

離島區議會會議室
I
Confirmation of minutes of previous meeting held on 15.5.2006
通過2006年5月15日的會議記錄

II
Question on ‘Ngong Ping 360’ and improvement works to Keung Shan Road

(Paper T&TC 20/2006)


有關‘昂坪360’纜車系統和羗山道的改善工程的提問


(文件T&TC 20/2006號)

III
Question on impact to the traffic in Lantau caused by closure of the temporary public fill receiving facility in Mui Wo
(Paper T&TC 23/2006)
有關關閉梅窩臨時公眾填料接收設施對大嶼山交通的影響的提問

(文件T&TC 23/2006號)

IV
Question on the traffic arrangement at Tung Chung Bus Terminus
(Paper T&TC 21/2006)
有關東涌巴士總站交通安排的提問
(文件T&TC 21/2006號)

V
Question on traffic accident involving a hired-car of Discovery Bay
(Paper T&TC 22/2006)
有關愉景灣出租汽車的交通意外的提問
(文件T&TC 22/2006號)

VI
Question on the bus stop signs in Lantau and the sharp bends along Tung Chung Road


(Paper T&TC 24/2006)

有關大嶼山巴士站牌和東涌道的急彎的提問
(文件T&TC 24/2006號)
VII
Report on the progress of the Project Coordination Groups for South Lantau and Ngong Ping Road – Shum Wat Road

(Paper T&TC 19/2006)
匯報南大嶼山工程聯絡小組與昂坪路及深屈路工程聯絡小組工作的進展
(文件 T&TC 19/2006號)

VIII
Date of next meeting

下次會議日期
